
 

 

Zápis 
     z jednání Komise při Radě města Litoměřice 

                          Komise životního prostředí  č. 02/2014 

konané dne 24.02.2014 od 15:00 v kanceláři Ing. Gryndlera v budově MěÚ Litoměřice v Pekařské 
ulici. 
  
Přítomni: 

 Ing. Pavel Gryndler 

 Jaroslav Jindřich  

 Ing. Lukáš Pařízek 

 Mgr. Zora Berglová 

 Jiří Pospíšil 

 Ing. Zbyněk Zdvořák 

 Bc. Dominik Hanko (host – MP) 

 Mgr. Rita Vlčková (host – ZM) 

 
Omluveni: Ing. Martina Soldatková (MD), Věra Kubátová (nemoc) 

 

Nepřítomni: 

 Ing. Martina Soldatková 

 Ing. Borek Franěk 

 Jana Smejkalová 

 Ing. Milan Tejkl 

 Věra Kubátová (sekretářka) 
 

Jednání řídil:  Ing. Pavel Gryndler 

Zapisovatel:   Ing. Pavel Gryndler 

Program: 

1.  Příprava akce „Ukliďme své město“ (spolupráce s Mgr. Vlčkovou) 
2.  Vyčištění krajnice na Tyršově mostě v Litoměřicích 
3.  Koše na psí exkrementy 
4.  Závěr 

 
Konec jednání: 17:00 hod. 
 

Termín příštího jednání: 31. 3. 2014 
 

Zapsala: Věra Kubátová 

 
 

 

 

 

 



 
 

 

 
1. 
 
Příprava akce „Ukliďme své město“ (zúčastnila se Mgr. Rita Vlčková a Bc. Dominik Hanko) 

 

Akce naplánovaná na 21. 3. 2014. 
Zapojení: Zdravé město, zaměstnanci MěÚ Litoměřice (doporučení Komise ŽP), Technické služby 
města, Městská policie, Správa CHKO Litoměřice 
 
Akce byla projednána se SŽDC, které zajistí nakládku shromážděných odpadků v pytlích složených  
u kolejiště a jejich následné vyložení do připraveného kontejneru na odpady. 

 

Celá akce bude probíhat v době železniční výluky a na závěr akce se bude konat „veselá“ tombola  
pro všechny zúčastněné.  
 

 

2. 

Vyčištění krajnice na Tyršově mostě v Litoměřicích 

 

Komise životního prostředí doporučuje vyčistit krajnici na Tyršově mostě v Litoměřicích. Důvodem 
potřeby vyčištění krajnice na Tyršově mostě je znečišťění prostředí na mostě a  také způsobení 
dopravního omezení pro cyklisty.  

 

 

3. 
 
Koše na psí exkrementy 
 
 
Komise životního prostředí navrhuje opětovné zkušební umístění košů na psí exkrementy. 

 

 
4.  Závěr 
 
Závěrem Ing. Gryndler poděkoval členům Komise ŽP za účast na zasedání Komise životního prostředí 
a tímto toto jednání ukončil. 
 


